
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 12 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 514                                               12 жовтня 2023 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 34 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  19 осіб (реєстр додається). 

Запрошені:  

• голова Громадської ради при Шевченківській РДА Білоножко П.М. 

• заступник голови Святошинської РДА Михальчук Д.І. 

• представник Деснянської РДА Юрченко І.О. 

• перший заступник директора Департаменту територіального контролю 

Абрамов М.О. 

• в.о. начальника управління з питань запобігання та виявлення корупції 

КМДА Мартенюк В.О. 

• заступник начальника управління (інспекції) з паркування 

Департаменту транспортної інфраструктури Зоря Є.В. 

• депутатка Київської міської ради Муха В.В. 

 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

проінформував присутніх, що зареєстровано 19 членів Громадської ради із 

34. Таким чином, засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

правомочне. Кривошея Геннадій Григорович запропонував розпочати 

засідання. 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 



1. Про роботу управління з питань запобігання та виявлення корупції 

КМДА  

                                                                          Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                          начальник управління 

2. Про результати обговорень пропозицій Громадської ради при КМДА 

щодо повноважень районних у місті Києві рад 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                             Білінський Т.В. 

3. Про створення робочої групи щодо перевірки роботи інспекторів з 

паркування та питань евакуації автомобілів 

                                                                           Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                           Забранський А.В. 

4. Різне 

                                                                                                                                                

Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 

додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний зі зміною черговості розгляду питань:  

 

1. Про розгляд заяви члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Соловйової М.М. щодо виключення її зі складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації). 

                                                                          Доповідач: Кривошея Г.Г. 

2. Про створення робочої групи щодо перевірки роботи інспекторів з 

паркування та питань евакуації автомобілів. 

                                                                          Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                          Забранський А.В. 

3. Про роботу управління з питань запобігання та виявлення корупції 

КМДА  

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                 начальник управління 

4. Про результати обговорень пропозицій Громадської ради при КМДА 

щодо повноважень районних у місті Києві рад 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                             Білінський Т.В. 

5. Різне: 

5.1 Про підтримку пропозиції Комітету з питань охорони здоров'я та 

соціальної політики виступити з ініціативою щодо збільшення 

пенсійних та соціальних виплат до базової мінімальної суми, що не 

менше розміру мінімальної заробітної плати по Україні. 

                                                               Доповідач: Петровський В.Б. 



5.2 Про внесення змін до Київської міської програми «Турбота. 

Назустріч киянам» щодо підвищення виплат за цією програмою 

для деяких категорій киян. 

                                                                Доповідач: Петровський В.Б. 

5.3 Про внесення змін до Київської міської програми «Турбота. 

Назустріч киянам» та, відповідно,  частині розширення до 

Розпорядження Київського міського голови № 65 від 31 січня 2023 

року, які надають право на адресну допомогу з київського міського 

бюджету особам з інвалідністю 2 групи, що отримують пенсію за 

віком. 

                                                                Доповідач: Петровський В.Б. 

5.4 Про розгляд звернення адвоката Тонконога В.В. щодо неналежного 

виконання своїх обов’язків представниками правоохоронних 

органів, зокрема, керівництва Шевченківської окружної 

прокуратури м.Києва. 

                                                              Доповідач: Луценко Г.В. 

5.5 Про звернення Громадської ради до НАЗК з приводу можливих 

порушень антикорупційного законодавства посадовими особами 

Київради. 

                                                                    Доповідач: Калько Д.О 

5.6 Про звернення ГР до Комітету Верховної Ради України з питань 

організації державної влади, місцевого самоврядування, 

регіонального розвитку та містобудування щодо порушень з боку 

Київради, міського голови та КМВА норм чинного законодавства.  

                                                                   Доповідач: Калько Д.О 

5.7 Звіт про роботу представників Громадської ради КМДА в робочій 

групі з напрацювання МЦП з муніципальної безпеки. 

                                                                   Доповідачі: Лисенко О.П. 

                                                                                       Аракелян А.О. 

5.8 Щодо передачі Гостинного двору в комунальну власність м.Києва. 

                                                             Доповідач: Білінський Т.В. 

5.9 Про розгляд звернення Громадської ради при Міністерстві юстиції 

України про проведення спільного заходу про стан та проблеми 

функціонування державних електронних ресурсів і безпосередній 

доступ громадян до адміністративних послуг, нотаріату, державної 

реєстрації та державних електронних інформаційних ресурсів в 

умовах воєнного стану. 

                                                            Доповідач: Лисенко О.П. 

5.10 Про відміну рішення щодо збільшення максимальної висоти 

забудови історичної частини Подолу. 

                                                            Доповідач: Білінський Т.В. 

                                                                                                                                                                                                                                                                              

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 



1. Про розгляд заяви члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Соловйової М.М. щодо виключення її зі складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації). 

                                                                          Доповідач: Кривошея Г.Г. 

2. Про створення робочої групи щодо перевірки роботи інспекторів з 

паркування та питань евакуації автомобілів. 

                                                                          Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                          Забранський А.В. 

3. Про роботу управління з питань запобігання та виявлення корупції 

КМДА  

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                 начальник управління 

4. Про результати обговорень пропозицій Громадської ради при КМДА 

щодо повноважень районних у місті Києві рад 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г. 

                                                                                             Білінський Т.В. 

5. Різне: 

5.1 Про підтримку пропозиції Комітету з питань охорони здоров'я та 

соціальної політики виступити з ініціативою щодо збільшення 

пенсійних та соціальних виплат до базової мінімальної суми, що не 

менше розміру мінімальної заробітної плати по Україні. 

                                                               Доповідач: Петровський В.Б. 

5.2 Про внесення змін до Київської міської програми «Турбота. 

Назустріч киянам» щодо підвищення виплат за цією програмою 

для деяких категорій киян. 

                                                                Доповідач: Петровський В.Б. 

5.3 Про внесення змін до Київської міської програми «Турбота. 

Назустріч киянам» та, відповідно,  частині розширення до 

Розпорядження Київського міського голови № 65 від 31 січня 2023 

року, які надають право на адресну допомогу з київського міського 

бюджету особам з інвалідністю 2 групи, що отримують пенсію за 

віком. 

                                                                Доповідач: Петровський В.Б. 

5.4 Про розгляд звернення адвоката Тонконога В.В. щодо неналежного 

виконання своїх обов’язків представниками правоохоронних 

органів, зокрема, керівництва Шевченківської окружної 

прокуратури м.Києва. 

                                                              Доповідач: Луценко Г.В. 

5.5 Про звернення Громадської ради до НАЗК з приводу можливих 

порушень антикорупційного законодавства посадовими особами 

Київради. 

                                                                    Доповідач: Калько Д.О 

5.6 Про звернення ГР до Комітету Верховної Ради України з питань 

організації державної влади, місцевого самоврядування, 



регіонального розвитку та містобудування щодо порушень з боку 

Київради, міського голови та КМВА норм чинного законодавства.  

                                                                   Доповідач: Калько Д.О 

5.7 Звіт про роботу представників Громадської ради КМДА в робочій 

групі з напрацювання МЦП з муніципальної безпеки. 

                                                                   Доповідачі: Лисенко О.П. 

                                                                                       Аракелян А.О. 

5.8 Щодо передачі Гостинного двору в комунальну власність м.Києва. 

                                                             Доповідач: Білінський Т.В. 

5.9 Про розгляд звернення Громадської ради при Міністерстві юстиції 

України про проведення спільного заходу про стан та проблеми 

функціонування державних електронних ресурсів і безпосередній 

доступ громадян до адміністративних послуг, нотаріату, державної 

реєстрації та державних електронних інформаційних ресурсів в 

умовах воєнного стану. 

                                                            Доповідач: Лисенко О.П. 

5.10 Про відміну рішення щодо збільшення максимальної висоти 

забудови історичної частини Подолу. 

                                                            Доповідач: Білінський Т.В. 

                                                              

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного: «Про розгляд заяви члена Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) Соловйової М.М. щодо виключення її зі складу 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації).» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який запропонував підтримати заяву члена 

Громадської ради Соловйової М.М., яка надійшла до Секретаріату 

Громадської ради 07 вересня 2023 року та проінформував членів Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) щодо необхідності прийняття рішення про 

включення до складу Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації), відповідно до 

результатів рейтингового голосування на установчих зборах щодо 

формування нового складу Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації), 

представника Благодійної організації «Благодійний фонд «Медична служба 

НМП України» Шоломицького Володимира Васильовича. 

Виступили:  

Забранський А.В., повідомив про відому йому інформацію щодо 

кримінальної справи, відкритої проти Шоломицького В.В., та запропонував 



не підтримувати його кандидатуру. 

Кривошея Г.Г., висловив думку, що в рішенні Громадської ради має бути 

чітко вказано ПІБ представника та від якої організації він включається до 

складу.  

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Туркеня І.М, 

Павленко А.М. Забранський А.В., Лисенко О.П., Білінський Т.В. 

За результатами обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував два варіанти 

рішень: 

1. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) унести зміни до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про затвердження 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації)» без зазначення прізвища 

та організації наступного за списком представника. 

Голосували: «за» - 8 

 

2. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) унести зміни до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про затвердження 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації)» із зазначенням прізвища 

та організації наступного за списком представника. 

Голосували: «за» - 7 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати заяву члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Соловйової М.М. щодо виключення її зі складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) 

2. Відповідно до результатів рейтингового голосування на установчих 

зборах щодо формування нового складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) включити до складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) наступного за рейтинговим списком 

представника. 

3. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) внести зміни до розпорядження 



виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про затвердження 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації)». 

4. Направити протокол позачергового засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 12 жовтня 2023 року до виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) для підготовки 

розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) про внесення змін до персонального 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації). 
 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного: 

«Про створення робочої групи щодо перевірки роботи інспекторів з 

паркування та питань евакуації автомобілів»  

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який акцентував увагу на важливості ефективної 

роботи інспекторів з паркування та правильної системи евакуації автомобілів 

для забезпечення комфорту та якості життя мешканців міста. Також було 

зазначено, що раніше Громадська рада отримувала скарги від киян щодо 

роботи інспекторів та процесу евакуації автомобілів. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Зоря Е.В., Абрамов М.О., 

Забранський А.В., Оніщенко Д.М., Лисенко О.П., Калько Д.О., Білінський 

Т.В., Мартенюк В.О.  

 

Після обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував створити робочу групу щодо 

перевірки роботи інспекторів з паркування та питань евакуації автомобілів. 

Завданням групи буде детальний аналіз поточної ситуації, виявлення 

проблемних моментів та розробка конкретних заходів для їх вирішення. У 

складі робочої групи було запропоновано включити наступних членів: 

1. Забранський А.В. 

2. Лисенко О.П. 

3. Оніщенко Д.М. 

4. Калько Д.О. 

5. Білінський Т.В. 

6. представник управління з питань запобігання та виявлення корупції 

КМДА 

7. представник управління (інспекції) з паркування Департаменту 

транспортної інфраструктури 

 



ВИРІШИЛИ:  

Створити робочу групу щодо перевірки роботи інспекторів з паркування та 

питань евакуації автомобілів у наступному персональному складі: 

1. Забранський А.В. 

2. Лисенко О.П. 

3. Оніщенко Д.М. 

4. Калько Д.О. 

5. Білінський Т.В. 

6. представник управління з питань запобігання та виявлення корупції 

КМДА 

7. представник управління (інспекції) з паркування Департаменту 

транспортної інфраструктури 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного: 

«Про роботу управління з питань запобігання та виявлення корупції КМДА» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що у зв’язку з утворенням 

Департаменту з питань запобігання корупції при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

запрошений на засідання Громадської ради  представник управління з питань 

запобігання та виявлення корупції КМДА з метою обговорення результатів 

діяльності управління за І півріччя 2023. 

 

Слухали: в.о. начальника управління з питань запобігання та виявлення 

корупції КМДА Мартенюк В.О., який поінформував, що Департамент з 

питань запобігання корупції при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) утворюються відповідно до 

вимог законодавства України та представив звіт про роботу управління з 

питань запобігання та виявлення корупції КМДА за І півріччя 2023.  

  

ВИРІШИЛИ:  

Взяти інформацію про роботу управління з питань запобігання та виявлення 

корупції КМДА за І півріччя 2023 року до відома.  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: «Про результати обговорень 

пропозицій Громадської ради при КМДА щодо повноважень районних у 

місті Києві рад» 

 



Слухали: Кривошею Г.Г., який доповів про надходження результатів 

обговорень щодо повноважень районних у місті Києві рад, проведених на 

рівні районів за зверненням Громадської ради №304 від 07.08.2023  

 

В обговоренні питання взяли участь: Павленко А.М., Михальчук Д.І., 

Білінський Т.В., Мартенюк В.О.  

За результатами обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував доручити голові 

комітету з питань місцевого самоврядування та децентралізації Білінському 

Т.В. опрацювати та узагальнити результати обговорень на рівні районів 

пропозицій щодо повноважень районних у місті Києві рад. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити голові комітету з питань місцевого самоврядування та 

децентралізації Білінському Т.В. опрацювати та узагальнити результати 

обговорень на рівні районів пропозиції щодо повноважень районних у місті 

Києві рад. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.1 п’ятого питання порядку денного: «Про підтримку пропозиції 

Комітету з питань охорони здоров'я та соціальної політики виступити з 

ініціативою щодо збільшення пенсійних та соціальних виплат до базової 

мінімальної суми, що не менше розміру мінімальної заробітної плати по 

Україні» 

  

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що на засіданні Комітету з 

питань охорони здоров’я та соціального захисту, внутрішньо переміщених 

осіб та учасників бойових дій Громадської ради при КМДА від 08.09.2022 

року було ухвалене наступне рішення, підтримане Громадською радою при 

КМДА на засіданні від 14.09.2022 року: 

- Підтримати пропозицію Комітету виступити з ініціативою щодо 

збільшення пенсійних та соціальних виплат до базової мінімальної суми, що 

не менше розміру мінімальної заробітної плати по Україні.  

- Звернутися до мера міста Києва з проханням підтримати пропозицію 

Громадської ради при КМДА, звернувшись з нею до Президента України, 

Кабінету Міністрів України і Верховної Ради України і донісши її до 

згаданих органів влади як пропозицію і прохання громадянського суспільства 

міста Києва 

- Доручити Уповноваженому Громадської ради при КМДА по зв’язках з 

Верховною Радою України зі свого боку звернутися до Верховної Ради 

України на підтримку цієї пропозиції 

Рішення з цього питання сесія Київради прийняла з 2-ї спроби, міські 

депутати звернулися від імені Київської міської ради до Верховної Ради 

України з проханням щодо винесення цього питання на розгляд Верховної 



Ради України. Пройшов рік, розгляду звернення Київради не було, 

вирішувати питання не поспішають. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Повторно звернутися до депутатів Київської міської ради з проханням 

прийняти рішення щодо повторного звернення до Верховної Ради України 

про підтримку пропозиції щодо здійснення нарахування пенсій та соціальних 

виплат, виходячи з базової мінімальної суми, що не менше розміру 

мінімальної заробітної плати по Україні. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.2 п’ятого питання порядку денного: «Про внесення змін до 

Київської міської програми «Турбота. Назустріч киянам» щодо підвищення 

виплат за цією програмою для деяких категорій киян» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що комітетом з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту, внутрішньо-переміщених осіб та 

учасників бойових дій Громадської ради при КМДА на засіданні від 28 

жовтня 2022 року було прийнято рішення звернутися до депутатів Київської 

міської ради з проханням підтримати пропозицію про внесення змін до 

Київської міської програми «Турбота. Назустріч киянам» щодо підвищення 

виплат за цією програмою для деяких категорій киян»,  

підтримане Громадською радою при Київській міській державній 

адміністрації. Згідно Розпорядження Київського міського голови № 65 від 31 

січня 2023 року виплати були підвищені, однак це підвищення не відповідає 

темпам інфляції і, фактично, знівельоване нею. Та запропонував повторно 

звернутися до депутатів Київської міської ради щодо вирішення цього 

питання і підвищення виплат окремим категоріям киян. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Звернутися до Постійної Комісії Київської міської ради з питань охорони 

здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати і звернутися до 

депутатів Київської міської ради з проханням підтримати пропозицію 

Громадської ради щодо збільшення в міському бюджеті на 2024 фінансовий 

рік суми виплат відповідно до програми «Турбота. Назустріч киянам», де 

базова сума виплат дорівнюватиме 50% мінімальної заробітної плати для 

наступних категорій киян:  

-дітей з інвалідністю;  

-дітей з інвалідністю, над якими встановлено опіку чи піклування, або які 

виховуються у прийомних сім’ях чи дитячих будинках сімейного типу;  

-особам з інвалідністю 1 групи, розмір пенсії яких (з урахуванням 

надбавок, підвищень, додаткових пенсій, цільової грошової допомоги, 

пенсій за особливі заслуги перед Україною та інших доплат до пенсій, 

встановлених законодавством), не перевищує трьох прожиткових 

мінімумів для осіб, що втратили працездатність; 



-особам з інвалідністю 1 групи – одержувачам державної соціальної 

допомоги; 

- особам, які є одержувачами допомоги на дітей, хворих на важкі 

перинатальні ураження нервової системи, важкі вроджені вади розвитку, 

рідкісні орфанні захворювання, онкологічні, онкогематологічні 

захворювання, дитячий церебральний параліч, тяжкі психічні розлади, 

цукровий діабет 1 типу (інсулинозалежний), гострі або хронічні 

захворювання нирок 1У ступеня, на дитину, яка отримала тяжку травму, 

потребує трансплантації органа, паліативної допомоги, та яким не 

встановлена інвалідність; 

- і пропорційно для інших категорій, що отримують виплати відповідно 

до Рішення. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.3 п’ятого питання порядку денного: «Про внесення змін до 

Київської міської програми «Турбота. Назустріч киянам» та, відповідно,  

частині розширення до Розпорядження Київського міського голови № 65 від 

31 січня 2023 року, які надають право на адресну допомогу з київського 

міського бюджету особам з інвалідністю 2 групи, що отримують пенсію за 

віком» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що комітетом з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту, внутрішньо-переміщених осіб та 

учасників бойових дій Громадської ради при КМДА на засіданні в 2023 році 

року було прийнято рішення звернутися до депутатів Київської міської ради 

з проханням підтримати пропозицію про внесення змін до Київської міської 

програми «Турбота. Назустріч киянам» та, відповідно,  частині розширення 

до Розпорядження Київського міського голови № 65 від 31 січня 2023 року, 

які надають право на адресну допомогу з київського міського бюджету 

особам з інвалідністю 2 групи, що отримують пенсію за віком. Станом на 

сьогодні вони не мають права на щомісячну адресну допомогу, на відміну від 

осіб з інвалідністю 2 групи, що є одержувачами державної соціальної 

допомоги. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звернутися до Постійної Комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціальної політики, очолюваної Вами та до Вас 

особисто з проханням підтримати  рішення Громадської ради щодо внесення 

змін Просимо внести зміни до останнього абзацу пункту 1 Розпорядження № 

65 від 31.01.2023 року «Про надання щорічної адресної допомоги дітям-

сиротам та окремим категоріям осіб з інвалідністю», виклавши його в 

наступній редакції:  

1. Надати щомісячну адресну соціальну матеріальну допомогу з 01 січня 2023 

року до 31 грудня 2023 року дітям-сиротам та окремим категоріям осіб з 



інвалідністю, в тому числі внутрішньо переміщеним особам, які перебувають 

на обліку в органах соціального захисту міста Києва та Головного управління 

Пенсійного фонду України в місті Києві та фактично проживають у місті 

Києві, а саме: (…) 

- в розмірі, передбаченому для цієї категорії пунктом 1 Розпорядження: 

особи з інвалідністю II групи – одержувачі пенсії або державної соціальної 

допомоги, розмір якої не перевищує розміру трьох прожиткових мінімумів 

для осіб, які втратили працездатність.»  

 

2. Звернутися до Постійної Київської міської ради з питань охорони 

здоров’я та соціальної політики  винести цю ініціативу на сесію Київської 

міської ради для прийняття відповідного рішення.  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.4 п’ятого питання порядку денного: «Про розгляд звернення 

адвоката Тонконога В.В. щодо неналежного виконання своїх обов’язків 

представниками правоохоронних органів, зокрема, керівництва 

Шевченківської окружної прокуратури м.Києва» 

 

Слухали: Луценка Г.В., який повідомив про отримання зазначеного 

звернення та детально ознайомив присутніх з фактами та подробицями 

справи. За наданими відомостями, Шевченківським УП ГУНП України у м. 

Києві розслідується кримінальне провадження, проте процес розслідування 

був затягнутий. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Доручити Луценко Г.В. підготувати проєкти звернень від Громадської ради із 

зазначеного питання до Офісу Генерального прокурора та Офісу Президента 

України 

 

Голосували: «за» - 18, «проти» - 1, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.5 п’ятого питання порядку денного: «Про звернення Громадської 

ради до НАЗК з приводу можливих порушень антикорупційного 

законодавства посадовими особами Київради»  

 

Слухали: Калька Д.О., який повідомив, що на пленарному засіданні сесії 

Київської міської ради, яка відбулася 13.07.2023 року, було прийнято 

рішення про утворення Департаменту з питань запобігання та виявлення 

корупції виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) за ініціативою київського міського голови. Калько 

Д.О. наголосив на тому, що створення та функціонування нового 

Департаменту з питань запобігання та виявлення корупції виконавчого 



органу Київської міської ради повинні відповідати законодавству та вказав на 

ключові питання, які потребують уваги та роз’яснення з боку Національного 

агентства з питань запобігання корупції. 

ВИРІШИЛИ: 

Доручити Калько Д.О. підготувати проєкт звернення від Громадської ради із 

зазначеного питання до Національного агентства з питань запобігання 

корупції щодо отримання відповідних роз’яснень. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.6 п’ятого питання порядку денного: «Про звернення ГР до 

Комітету Верховної Ради України з питань організації державної влади, 

місцевого самоврядування, регіонального розвитку та містобудування щодо 

порушень з боку Київради, міського голови та КМВА норм чинного 

законодавства» 

 

Слухали: Калька Д.О., який повідомив про можливі факти порушень з боку 

Київради, міського голови та Київської міської військової адміністрації, 

пов'язані з подвійним підпорядкуванням органів державної влади, що 

призвело до правової невизначеності та неефективності управління в 

особливий період воєнного стану. Зазначені факти створюють значні 

труднощі для виконавчої влади в столиці, порушуючи норми чинного 

законодавства. Калько Д.О. наголосив на необхідності проведення аналізу 

практики застосування чинного законодавства Київською міською радою та 

київським міським головою, а також надавання рекомендацій стосовно 

можливості прийняття рішень, що впливають на структурні підрозділи 

виконавчого органу КМР (КМДА) та Київської міської військової 

адміністрації. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Доручити Калько Д.О. підготувати проєкт звернення від Громадської ради із 

зазначеного питання до Комітету Верховної Ради України з питань 

організації державної влади, місцевого самоврядування, регіонального 

розвитку та містобудування для отримання відповідних роз’яснень. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.7 п’ятого питання порядку денного: «Звіт про роботу 

представників Громадської ради КМДА в робочій групі з напрацювання 

МЦП з муніципальної безпеки» 

 

Слухали: Аракеляна А.О., який детально проінформував про участь трьох 

членів Громадської ради у робочій групі, яка займається формуванням 



переліку завдань і заходів міської цільової програми з розбудови 

територіальної підсистеми Єдиної державної системи цивільного захисту 

міста Києва на 2024–2025 роки. 

 

Виступили: Лисенко О.П., який висловив необхідність проведення 

моніторингу стану укриттів і пунктів незламності та запропонував долучити 

до відповідного моніторингу представників громадських рад при 

райдержадміністраціях. 

В обговоренні питання взяли участь: Павленко А.М., Лисенко О.П., 

Слесаренко Є.І., Аракелян А.О., Потабенко І.В., Петровський В.Б. 

За результатами обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував звернутись до 

райдержадміністрацій з пропозицією залучення представників Громадських 

рад при РДА до перевірки пунктів незламності та укриттів. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Звернутись до райдержадміністрацій з пропозицією залучити представників 

Громадських рад при РДА до перевірки пунктів незламності та укриттів 

щодо їхньої готовності в опалювальний період. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.8 п’ятого питання порядку денного: «Щодо передачі Гостинного 

двору в комунальну власність м.Києва» 

 

Слухали: Білінського Т.В., який повідомив, що Гостинний двір, який 

знаходиться на Контрактовій площі, залишається без належної уваги 

центральної влади. Об'єкт має значний історичний та архітектурний 

потенціал, проте зазнає серйозних пошкоджень внаслідок або небажання або 

відсутності фінансування держави здійснити реконструкцію. 
 

Виступили: Муха В.В., яка повідомила, що міська влада Києва висловлює 

бажання передати Гостинний двір на баланс міста та негайно виділити 

фінансування на реконструкцію. На початку лютого депутати Київської 

міської ради прийняли рішення звернутися до Кабінету Міністрів щодо 

передачі Гостинного двору на старому Подолі в комунальну власність 

територіальної громади столиці. 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Білінський Т.В., 

Калько Д.О. 

За результатами обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував створити робочу 

групу під головуванням Білінського Т.В. для розробки механізму передачі 

Гостинного двору на старому Подолі в комунальну власність територіальної 

громади столиці. 



 

ВИРІШИЛИ: 

Створити робочу групу під головуванням Білінського Т.В. для розробки 

механізму передачі Гостинного двору на старому Подолі в комунальну 

власність територіальної громади столиці. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.9 п’ятого питання порядку денного: Про розгляд звернення 

Громадської ради при Міністерстві юстиції України про проведення 

спільного заходу про стан та проблеми функціонування державних 

електронних ресурсів і безпосередній доступ громадян до адміністративних 

послуг, нотаріату, державної реєстрації та державних електронних 

інформаційних ресурсів в умовах воєнного стану. 

 

Слухали: Лисенко О.П., який повідомив про отримання зазначеного 

звернення та детально ознайомив присутніх з фактами та подробицями 

справи. Звернення стосується забезпечення об'єктивної можливості 

функціонування державних електронних ресурсів і безпосереднього доступу 

громадян до адміністративних послуг, нотаріату, державної реєстрації та 

державних електронних інформаційних ресурсів в умовах воєнного стану. 

Зазначене звернення відзначає необхідність інформування громадян України, 

зокрема киян, про зміни та особливості нотаріальних та реєстраційних дій під 

час воєнного стану, компенсаційних механізмів для власників пошкодженого 

та знищеного майна, а також особливостей посвідчення довіреностей та 

заповітів військовослужбовців. Відзначено, що станом на середину 2022 року 

з 6600 нотаріусів в Україні нотаріальні дії вчиняють лише орієнтовно 2500 

нотаріусів. Точне число діючих нотаріусів встановити важко через постійну 

зміну обстановки в умовах бойових дій та масове переміщення населення. 

Нотаріуси належать до категорії самозайнятих осіб, які провадять незалежну 

професійну діяльність згідно з чинним законодавством. В результаті 

зазначено, що приватні нотаріуси скаржаться на тиск та дії структурних 

підрозділів КМДА щодо ведення професійної діяльності. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти надану інформацію до відома. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 5.10 п’ятого питання порядку денного: «Про відміну рішення щодо 

збільшення максимальної висоти забудови історичної частини Подолу» 

 

Слухали: Білінського Т.В., який повідомив, що у торік Департамент охорони 

культурної спадщини КМДА збільшив дозволену висоту забудови Подолу в 



окремих кварталах. В оновленій документації про режими використання 

пам’ятки «Історичний ландшафт Київських гір та долини ріки Дніпро» 

висотність зросла з 15 до 27 метрів. А біля підніжжя гори Щекавиця межу 

підняли до 42 метрів. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Білінський Т.В., 

Калько Д.О., Петровський В.Б., Оніщенко Д.М. 

За результатами обговорення, Кривошея Г.Г. запропонував доручити 

Білінському Т.В. підготувати проєкт звернення до Київської міської влади з 

вимогою відмінити відповідне рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Доручити Білінському Т.В. підготувати проєкт звернення до Київської 

міської влади з вимогою відмінити відповідне рішення. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

       

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                   Євгеній Слесаренко 

 
 
 
 


